
Нермин Пурић 

Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1. „У којој фази је рјешавање питања признавања возачких дозвола држављана БиХ у 

Савезној Републици Њемачкој? Када наши држављани могу очекивати да ово 

питање буде ријешено будући да се наши држављани данас суочавају са 

немогућношћу замјене возачких дозвола?“ 

2. Којим све законским и подзаконским актима су регулисана питања у вези са 

примањима и другим правима из радног односа а која се односе на изабране и 

именоване званичнике на нивоу Босне и Херцеговине? Молим да ми се достави 

преглед аката са наведеним бројевима службеног гласнила у којима су они 

објављени.“ 

3. Понављам питање постављено Савјету министара БиХ у вези са сарадњом Савјета 

министара БиХ са Савјетом страних инвеститора у БиХ, постављено на једној од 

претходних сједница Дома.“ 
 


